
7 سیاسی

جراحی اقتصادی دولت

لازمش داریم

دولت ها مقصر نیستند

به آمریکا ربطی ندارد

همچون کودکی دبستانی 

نجومی شد

تخلفات فولاد مبارکه 

بازی با آمار 

طالبان مشتری نفت ایران 

پزشکیان عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس گفت: تولیدکننده دارو 
حتما قدرت خرید همه مواد اولیه دارو را نخواهد داشــت چون نقدینگی مورد 
نیاز را نداشته و برای تهیه ارز باید هزینه بیشتری پرداخت کند. مسعود پزشکیان 
با اشاره به افزایش قیمت دارو و رشد افسارگسیخته آن بیان کرد: بنده قبل از آغاز 
سال نو هم تاکید داشتم که با روند موجود، مشکلاتی را در سال جدید در بخش 
دارو خواهیم داشت. وی با بیان اینکه حتی ما با قیمت های بالای دارو، کمبود در 
عرضه دارو خواهیم داشــت، اظهار کرد: تا پیش از این تولیدکنندگان ماده اولیه 
دارو را بــا ارز ۴۲۰۰ تومانــی خریداری می کردند و، اما در حال حاضر باید با ارز 
آزاد ماده اولیه دارو را خریداری کنند و به قیمت تمام شده هم دارو را به فروش 
برســانند.  وی گفت :حداقل باید مسئولان جراحی اقتصادی را بلد باشند و بعد 
دست به جراحی اقتصادی بزنند یعنی اگر شکم بیماری را شکافتند و این بیمار 

خون ریزی کرد در وسط کار هاج و واج نمانند.

اسدالله بادامچیان، دبیرکل موتلفه اسلامی در پاسخ به این که ایران چرا برجام 
را رها نکرده می گوید: چون آن را لازم داریم، روزی که بحث مذاکره شد، مرحوم 
زارعی در مجلس بود. یک روز گفت دیدید چه خاکی بر سرمان شد؟ من گفتم 
آقای محترم این ها چیست می گویید؟ روزی هم که ترامپ از برجام خارج شد، 
به او گفتم آقای زارعی یک نامه تشکر آمیز برای ترامپ بنویس که تو را از خاک 
بر ســری نجات داد. مذاکره که اصالت ندارد، ولی باید مذاکره کنیم، اگر مذاکره 
نکنید در دنیا می گویند ایرانی ها اهل مذاکره نیستند، پس ما مذاکره را لازم داریم… 
برجام بازی سیاسی امریکایی ها و غربی ها بود، آن ها فکر کردند با برجام تسلیم 
آنان می شــویم، یا ما مذاکره نمی کنیم. اما مشاهده کردند آدمی مثل دکتر ظریف 
خنده رو و  تر و تمیز با مهارت رو به رویشان است. این حزب اللهی های ما وقتی 
آقای ظریف با آقای کری با هم راه می رفتند و صبحانه می خوردند، خیلی عصبانی 
بودند و فکر می کردند این علامت ســازش اســت، اما شیوه مذکور نشان دهنده 

اقتدار ایران در دنیا بود.

محمدرضا باهنر گفت : این که بخواهیم مشکلات را گردن هم بیندازیم و 
فرافکنی بکنیم، در یک حکمرانی مطلوب مسموع نیست و گردن هم انداختن 
پسندیده نیست. بعد یک عده می گویند بانیان وضع موجود. دولت آقای روحانی 
۴،۵ ســال تورم را کنترل کرد و در آخر این تورم ترکید و روی۴۴ درصد رفت 
ببینید این باید برای ما هشدار باشد زمان آقای هاشمی ما تورم ۴۹ درصدی داشتیم، 
دوره دوم آقــای احمدی نژاد تــورم ۴۴ و ۴۵ درصدی، دوره دوم آقای روحانی 
هم همینطور بود. باید متوجه شــویم که اقتصاد کلان ما مشکل دارد و هیچ یک 
از دولت ها مقصر نیســتند. اگر بخواهیم گردن همدیگر بیندازیم که بانیان وضع 
موجود تورم ۴۴ درصدی تحویل دادند؛ حالا شــما ها می خواهید چه کار کنید؟ 
می خواهیــد آن را روی ۷ درصد بیاورید؟ همین هم راه حل دارد. من نمی گویم 

راه حل ندارد، اما جراحی خیلی سختی می خواهد و همین مسائل پیش می آید.

کوثری نماینده مجلس گفت : آمریکایی ها همیشه دست پیش را می گیرند 
که پس نیفتند. آن ها خیال می کنند، الان نیز همان وضعیت بعد جنگ جهانی دوم 
بر جهان حاکم است و آمریکا قدرت بلامنازع جهان محسوب می شود؛ بنابراین، 
آمریکایی ها همیشــه می خواهند با کشور ها تحکمی برخورد کنند. با وجودی 
کــه همــان زمان نیز ما توافق برجام را قبول نداشــتیم، اما ایران به تمام تعهدات 
برجامی اش همان ابتدا عمل کرد، در حالیکه آمریکا از برجام خارج شــد، چون 
ترامپ فکر می کرد هنوز می توان با قلدری، گردن کشی و زورگویی در دنیا رفتار 
کرد. آمریکایی ها حالا باید جواب دهند، چرا از توافق برجام خارج شدند. ایران 
هیچ گاه از برجام خارج نشد و بند به بند تعهداتش جامه عمل پوشاند. هر کشوری 
بخواهد با ایران ارتباط بگیرد، این کار در قالب روابط برادرانه انجام می شود و به 

آمریکا ربطی ندارد. 

آیت الله حسینی خراسانی گفت : پوتین یکی از مدعیان ابر قدرتی جهان با 
رفتار و منش خود مثل دیگر سران دنیا مقابل رهبری جمهوری اسلامی ایران که 
سرشار از تقواست، همچون کودکی دبستانی در برابر استادی مجرب و کار کشته، 

ادب، تواضع و فروتنی خاصی نشان داد که افتخاری برای ایران اسلامی است.

یک مشــاور املاک در رابطه با وضعیت رهن و اجاره مســکن، با تاکید بر 
عقب نشینی مردم از مرکز و بالای شهر به سمت پایین و حاشیه شهر می گوید: 
طی ســال مستاجران زیادی دیگر توان تمدید اجاره خانه را نداشتند و به سمت 
پایین شهر آمدند. حتی در پایین شهر مواردی دیده شده که افراد به چادرنشینی 
روی آورده اند. در بنگاه ما شاید ۱۰ مورد یا بیشتر بوده که مراجعه کرده اند، اما پول 

پیش برای کرایه خانه نداشتند.

حجت الاســلام ناصر موسوی لارگانی، عضو هیات تحقیق و تفحص از 
شرکت فولاد مبارکه اصفهان با اشاره به آخرین خبر ها از روند بررسی این تحفص، 
گفت: به رغم اینکه تفحص از شرکت فولاد مبارکه از اولین تحقیق و تفحص ها 
در مجلس یازدهم بوده که به ثمر نشسته و  گزارش آن نیز آماده قرائت در  صحن 
مجلس اســت، اما متاسفانه با  برخی کوتاهی هایی که از سوی کمیسیون صنایع 
صورت گرفته، ارسال گزارش نهایی هیات تفحص به هیات رئیسه مجلس با وقفه 
روبرو شــده اســت.  گزارش نهایی تفحص از شرکت فولاد مبارکه در اجلاسیه 
گذشته کمیسیون صنایع مصوب و به امضا رسید، ولی با این حال به صحن علنی 
ارجاع نشد که به نظر می رسد یکی از دلایل آن لابی های برخی اشخاص منتفذ در 
دولت قبل و برخی مدیران شرکت فولاد مبارکه -که نام شان در بین افراد متهم در 

پرونده تخلفات این شرکت بوده- باشد. 

همتی رئیس کل اسبق بانک مرکزی در فضای مجازی نوشت: خبرگزاری 
رســمی دولت از کاهش۴/۰درصدی پایه پولی درخردادماه با افتخار یادکرده و 
از اینکه چرا من در خصوص این افتخار ادعایی چیزی نگفته و ســکوت کرده 
ام گله کرده اســت! حالا که خودتان اصــرار دارید می گویم: با ادعای عدم اخذ 
تنخواه از بانک مرکزی و برای تأمین کسری بودجه دولت، دست در حساب های 
شــرکت های وابسته به دولت کرده و از سپرده های آن ها برداشت کرده اید. بقیه 
مطالب را هم توضیح بدهم؟  ضمناً بازی با آمار مشکلی را حل نمی کند و ظرف 
چند ماه مشخص می شود. نتیجه سیاست های پولی و مالی دولت بایستی عملًا در 

سفره های مردم دیده شود و مردم به عینه رفاه خود را احساس کنند.

وزارت دارایــی دولت موقت طالبــان از امضای قرارداد خرید نفت از ایران 
خبر داد. بنا بر اعلام این وزارت، قرارداد خرید ۳۵۰ هزار تن نفت از ایران به منظور 
کاهش قیمت مواد ســوختی در افغانستان امضا شده است. وزارت دارایی طالبان 
همچنین افزود که پیش از این هیاتی از شرکت دولتی نفت و گاز، وزارت خارجه، 
تجارت، بانک مرکزی و اداره استاندارد برای خرید نفت به ایران سفر کردند. به گفته 
این وزارتخانه، هیات مذکور با همکاری سفارت افغانستان در تهران و نماینده ویژه 
رئیس جمهور ایران برای خریدای نفت، قیمت و ترانزیت مواد نفتی رایزنی کردند. 

اخبار ویژه ... باقری فعال سیاسی اصلاح طلب:

فعالیت سیاسی حرفه ای در کشور 
کاملا پرهزینه است 

سرویس سیاســی- علی باقری فعال سیاسی 
اصلاح طلــب در خصوص لزوم اســتفاده از جوانان 
اصلاح طلب برای رشــد اندیشه های این جبهه اظهار 
کرد: کار تشکیلاتی و سیاسی مانند سایر فعالیت های 
اجتماعی، ضرورت هایی از جمله تداوم نسل و دست 
به دســت شــدن امور دارد؛ مطمئنا مجموعه مدنی و 
سیاســی که ورودی  نیروی های انســانی آن همسو با 
مامویت ها و وظایف مجموعه نباشد، پس از مدتی از 

داشتن نیروی انسانی پویا محروم می شود.   
وی افزود: ورود نیــروی جوان، ویژگی هایی از 
جمله پویایی، خلاقیت و شجاعت به مجموعه اضافه 
می کند و از محافظه کاری و تطبیق با شــرایط گذشته 
می کاهد، به همین دلایل، جریان اصلاحات به عنوان 
مجموعه ای سیاســی باید جریان آزاد نخبگانی را به 
گونه ای ایجاد کند که امکان ورود به دســته ویژه برای 

نیروی جوان و چرخش نیروها وجود داشته باشد.
این فعال سیاسی اصلاح طلب ادامه داد: همانطور 
که به سن و تجربه نیروی های قدیمی اضافه می شود به 
همان مقدار از کار اجرایی و میدانی دور می شوند و به 
سمت اتاق های مشاوره سوق پیدا می کنند و فضا برای 
جوانانی که وارد سیستم می شوند، باز شده و می توانند 

وارد گود سیاست شوند.
باقــری تاکید کرد: اگــر این روند که یک هنجار 
اســت، رخ ندهد، دود آن در چشم مجموعه می رود و 
از توانایی آن کاسته خواهد شد. در جریان اصلاحات 
هم باید همین روند رخ داده و از احزاب شــروع شود؛ 
به طوری که خود احزاب ساز و کار را به نوعی طراحی 
کنند که این روند در حزب رخ دهد؛ آن زمان این اتفاق 
در ســطوح بالاتر تصمیم گیری مثل جبهه اصلاحات 
رســوخ کرده و در این صورت دیگر نیاز نیست یک 

سری جوان به صورت سمبلیک وارد چرخه شوند.
وی ادامه داد: مدل ایده آل شــکل گیری سطوح 
مختلف تصمیم گیری و تصمیم سازی جریان سیاسی، 
تلفیق متناسب نیروی جوان و نیروی باتجربه است و 
باید در این میان مراقب بود که درگیر افراط و تفریط در 
هیچ کدام از دو طرف نشــویم. شرایط نباید به گونه ای 

باشــد که جوانان پشــت درب احزاب بمانند و یا از 
ســوی دیگر اصرار به وارد کردن نسل جدید، زودتر 
از موعد اتفاق بیفتد و مجموعه ای از تجارب ارزشمند 
گذشــته خود خالی شود. باقری در خصوص شرایط 
حضور جوانان در جریــان اصلاحات، تصریح کرد: 
وضعیت فعلی این جریان را نمی توان ایده آل دانست 
و باید در این زمینه درون احزاب سیاست گذاری های 
هوشمندانه و درستی برای ورود جوانان به طور کنترل 
شده اتخاذ شود و باید جریان ورود جوانان به چرخه در 
همه احزاب اعم از اصو لگرا و اصلح طلب ایجاد شود.

باقری در خصوص بی میلی قشــری از جوانان 
نسل جدید برای حضور در جریان های سیاسی، گفت: 
بخشی از راه ورود جوانان به سیاست بر عهده احزاب 
اصلاح طلب اســت که فرآینــد آن را توضیح دادم، اما 

عامل و مانع بزرگی در زمینه ورود جوانان به سیاست 
وجود دارد که شرایط خاص سیاسی حاکم بر کشور ما 

است که به عهده جریان اصلاحات نیست.
وی تاکید کرد: انجام فعالیت سیاسی حرفه ای در 
کشور ما کاملا پرهزینه است. افراد اگر بخواهند هزینه 
و فایده خود را محاسبه کنند، مطمئنا موانع بزرگی برای 
پیوستن جوانان به جریان های سیاسی وجود دارد. این 
واقعیت تلخ ورود به بازار سیاســت در ایران اســت. 
کســانی که می خواهند وارد جریان سیاسی شوند، به 
خصوص افرادی که گرایــش اصلاح طلبی دارند در 
همان ابتدا بســیاری از موقعیت ها و پست ها و شرایط 
مادی را از دســت می دهند که یکی از عوامل مهم عدم 
بازدهی جریان های سیاســی در میان توده مردم کشور 

بوده که باید در ابعاد کلان بررسی شود.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: انجام فعالیت سیاسی حرفه ای در کشور ما کاملا پرهزینه است. افراد اگر بخواهند هزینه و فایده خود را
 محاسبه کنند مطمئنا موانع بزرگی برای پیوستن جوانان به جریان های سیاسی وجود دارد.

کســانی کــه می خواهند وارد جریان سیاســی شــوند، به خصــوص افرادی که 
گرایــش اصلاح طلبــی دارند در همان ابتدا بســیاری از موقعیت ها و پســت ها و 
شــرایط مادی را از دســت می دهند که یکی از عوامل مهم عدم بازدهی جریان های 
سیاســی در میان توده مردم کشــور بوده که باید در ابعاد کلان بررســی شــود.

معاون رییس جمهور: 

»هم افزایی« حلقه مفقوده مدیریت در کشور است

بسطامی نماینده مجلس:

نمایندگان هنگام بررسی طرح ها و لوایح اطلاعات کافی در 
اختیار ندارند

رئیس  سیاســی-  ســرویس 
کل بانــک مرکــزی توضیحاتــی را 
درباره بخشنامه ســتاد امر به معروف 
درخصوص خدمات دهی به کســانی 

که مسئله حجاب دارند، ارائه کرد.
علــی صالح آبــادی ، دربــاره 
این که گفته می شــود بانک مرکزی در 
بخشــنامه ای به بانک هــا اعلام کرده 
اســت به کســانی که مشکل حجاب 
دارند خدماتی ارائه نشود، در صورتی 
که به گفته سخنگوی دولت، دولت بنا 
ندارد شهروندان را برای ارائه خدمات دسته بندی کند، گفت: خیر چنین چیزی 
نبوده آن چیزی که شورای امر به معروف به دستگاه های مختلف ابلاغ می کند 

به بانک مرکزی هم ابلاغ کرده اند ما هم همان را عینا به بانک ها ابلاغ کردیم.
رئیــس بانک مرکزی تاکید کرد: اما اینکه بگوییم خدمات نمی دهند، خیر 

چنین چیزی قطعا صحت ندارد.
سخنگوی ستاد امر به معروف و نهی از منکر کشور پیش از این اعلام کرد 
که امر به معروف و نهی از منکر بر اساس قانون اساسی وظیفه همگانی است. 
اگر بانوی بدحجابی در شعبه ای از بانک حضور داشته باشد و به او هیچ تذکری 
ندهند، باید مدیر بانک نسبت به عدم توجه به شئونات اسلامی پاسخگو باشد. 
همچنین معاون دادســتان مشهد هم تاکید داشته که مدیران و رییس  اداره ها و 
بانک ها موظف هستند به افرادی که بدون حجاب شرعی در اداره ها و ... حاضر 

می شوند خدمتی ارائه ندهند.

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
شیراز در مجلس در تذکری از مسئولان 
قضایی درخواست کرد موضوع عدم 
اطلاع رسانی مسئولان درباره سیلاب 

اخیر استان را به جد پیگیری کنند.
جعفر قادری در نشســت علنی 
مجلس شورای اسلامی ضمن تسلیت 
به بازماندگان حادثه سیل استان فارس 
گفت: مســئولان به دلیــل عدم اطلاع 
رسانی صحیح در موضوع سیلاب باید 
مورد مواخذه قرار گیرند، اگر به موقع 

اطلاع رسانی می شد، این اتفاق رخ نمی داد.
نماینده مردم شــیراز و زرقان در مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: هنوز 
چند سال از اتفاق و حادثه ای که در دروازه قرآن شیراز رخ داد، نگذشته است 
که شاهد حادثه مشابه هستیم، دستگاه های قضایی، سازمان بازرسی و همچنین 
وزارت کشور و مجموعه دستگاه هایی که به نوعی در این کار دخیل هستند، باید 
ورود پیدا کرده و موضوع را ریشه یابی کنند که شاهد تکرار این حوادث نباشیم.
وی تاکید کرد: وقتی یک کار ساده را می توان با اطلاع رسانی و هشدار به 

موقع پیشگیری کرد، چرا باید این اتفاق ناگوار رخ دهد؟

سرویس سیاسی- یوســفیان ملا از عملکرد دولت رئیسی طی یک سال 
گذشته ابراز رضایت می کند و عدم توفیق آن در مسائل موجود را ناشی از عوامل 

بیرونی می داند.
دولت سیزدهم تقریبا یک ساله شده است و به همین خاطر مدام در معرض 
ارزیابی است. به خصوص که مشکلات اقتصادی و معیشتی آنطور که وعده داده 
می شد حل نشده است. با این حال شاهدیم که عملکرد دولت از سوی بسیاری 

از کارشناسان مثبت ارزیابی می شود. 
عزت الله یوسفیان ملا، نماینده پیشین مجلس از جمله افرادی است به این 
یک سال اداره امور در دولت رئیسی نمره قبولی می دهد. او در گفت وگو با »فردا« 
گفت: »دولت در مسیری که گفته اقدام کرده است اما شریط گاهی مناسب نبوده 
است. در مساله مقابله با کرونا اگرچه که مقدمات در دولت قبل فراهم شده بود، 

اما این دولت پیگیر شد و خوب عمل کرد.«
وی افزود: »در عین حال دولت به نحوی عمل کرد که بســتر برای فســاد 
آماده نبود. اگرچه در بحث جهاد کشاورزی مسائلی گفته شد اما به واقع در این 

زمینه مثل قبل نبود.«
این فعال سیاسی اصولگرا گفت: »دولت تلاش خود را کرد و حتی از برنامه 
هم پیش تر رفت . اما چون واقعا دولت یکپارچه نبود و برخی دستگاه ها با دولت 

همراهی نکرده اند، کارها مانده است«. 
یوسفیان ملا تاکید کرد: »حرکت دولت صادقانه بود. شاید هر دولت دیگری 
بود دست به حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی نمی زد. خیلی جاها دولت مایل نبود که این 

اتفاقات رخ دهد و شرایط اینطور پیش رفت.«
وی همچنیــن گفــت: »با این وجــود دولت توفیقات چندانی نداشــت. 
عوامل بیرونی از جمله عدم احیای برجام یا عدم تصویب fatf  ســبب شــد که 
نارسایی هایی داشته باشیم. این شرایط ناشی از کم کاری یا نداشتن برنامه نیست. 
با این حال عدم انســجام در دولت که امر واضحی اســت ، اثر گذار بود و آقای 

رئیسی وزرایی را نیاورد که با او بدوند.«
این نماینده پیشین مجلس در جمع بندی گفت: »دولت صادقی بود، دروغ 

کم گفت و مسائل را پیگیری کرد«.

سرویس سیاسی- معاون پیشین دبیرخانه شورای عالی امنیت ملی به عنوان 
سفیر و نماینده جدید جمهوری اسلامی ایران در سازمان ملل در نیویورک جایگزین 
»مجید تخت روانچی« شــد. »سعید ایروانی« معاون پیشین دبیرخانه شورای عالی 
امنیت ملی به عنوان سفیر و نماینده جدید جمهوری اسلامی ایران در سازمان ملل 
در نیویورک جایگزین مجید تخت روانچی شد. ایروانی پیش از این به عنوان کاردار 
ســفارت ایران در بغداد، دبیر شــورای راهبردی روابط خارجی و معاون سیاست 
خارجی و امنیت بین الملل دبیرخانه شــورای عالی امنیت ملی فعالیت کرده و در 

مذاکرات ایران و عربستان در بغداد نیز ریاست هیأت ایرانی را برعهده داشت.
همچنین محمود ادیب به عنوان سفیر کشورمان در گرجستان، ایرج الهی به 
عنوان سفیر جمهوری اسلامی ایران در هند، مجتبی امانی به عنوان سفیر جمهوری 
اسلامی ایران در لبنان، سید مجید قافله باشی به عنوان سفیر جمهوری اسلامی ایران 
در جمهوری چک، حسین غریبی به عنوان سفیر جمهوری اسلامی ایران در لهستان، 
سید خلیل ساداتی به عنوان سفیر جمهوری اسلامی ایران در جمهوری سیرالئون، 
امیر سعید ایروانی به عنوان سفیر و نماینده دائم جمهوری اسلامی ایران در سازمان 
ملل متحد در نیویورک و علی بحرینی به عنوان نماینده جمهوری اسلامی ایران در 

نزد سازمان های بین المللی مستقر در ژنو منصوب شدند.

رئیس کل بانک مرکزی  :

عدم ارائه خدمات به بانوان بدحجاب 
صحت ندارد

قادری در تذکر شفاهی:

مسئولان به دلیل عدم اطلاع رسانی 
سیلاب اخیر استان فارس مواخذه شوند

یوسفیان ملا:

دولت توفیقی نداشته است

پایان ماموریت »تخت روانچی« در 
سازمان ملل

ســرویس سیاســی- معــاون اجرایــی 
رئیس جمهوری گفت: اگــر برنامه ریزی، منابع 
انسانی و بودجه در کنار هم و در خدمت مدیریت 
تحول خواه باشــند، گامهای بلندی در راســتای 

توسعه همه جانبه برداشته می شود.
صولــت مرتضوی طی ســخنانی در آیین 
افتتاحیــه رویداد هم افزایی مدیریت ایران، اظهار 
کــرد: برای اداره جامعه به چند عنصر نیاز داریم. 
یکی از این ها داشــتن برنامه است. در جمهوری 

اســلامی ایران هم برنامه های ثمراتی است و هم 
هم برنامه های پنج ساله است و هم اسناد بالادستی 

تحولی موجود است.
وی افزود: بــرای اجرای برنامه ها هم به دو 
عامل نیاز داریم که یکی منابع انسانی است و دوم 
بودجه اســت. اگر این ســه موضوع در کنار هم 
باشــند و در خدمت مدیریت تحول خواه باشند، 
گامهای بلندی در راســتای توســعه همه جانبه 
برداشــته می شــود. مرتضوی یادآور شــد: در 

جمهوری اسلامی ایران تجربیات مفیدی وجود 
دارد. در ابتدای انقلاب ســازمان جهاد سازندگی 
ایجاد شــد که تحول شگرفی را در نقاط مختلف 

کشور به وجود آورد.
معاون اجرایی رئیس جمهوری با اشــاره به 
دوران جنگ ایران و عراق اظهار کرد: دشــمنان 
قســم خورده ما جنگ نابرابری را آغاز کردند، اما 
داغ رسوایی را بر پیشانی دشمن نابخرد گذاشتیم 
و پشــیمانی را برای طراحان آن به وجود آوردیم 
و ایــن همه با همکاری و همیاری جوانان آن روز 

ایران و مقابله شان با دشمن ممکن شد.
مرتضوی تاکید کرد: دشــمن در راســتای 
شکســت در جنگ تمدن ها، نبــرد و جنگ بین 
تمدنــی را آغاز کرد و پدیده ای به نام داعش خلق 
کرد و تا بن دندان مســلح ساخت و آن را به جان 
امت اســلامی انداخت، اما یک مرد یعنی شهید 
حاج قاسم سلیمانی از ایران اسلامی، طلایه دار شد 
و با کم ترین هزینه بزرگترین دستاورد را در طول 

تاریخ جنگ های نامنظم به دست آورد.
معــاون اجرایی رئیس جمهــوری در پایان 
گفــت: حلقه مفقوده مدیریتــی در برخی موارد 
مقوله هم افزایی است. امیدوارم این رویداد به حل 
بخشی مشــکلات در عمران و آبادانی و مسائل 

مدیریتی دیگر منجر شود.

سرویس سیاســی- رئیــس مجلس شورای 
اســلامی در پاســخ بــه تذکر یکــی از نمایندگان 
درخصوص اینکه نمایندگان هنگام بررســی طرح 
هــا و لوایح اطلاعات کافی در اختیار ندارند، گفت: 
اطلاعات مربوط به دستور کار جلسات چهارشنبه 
هر هفته برای دسترســی نمایندگان بارگذاری می 

شود.
علی اکبر بســطامی در نشست علنی مجلس 
شورای اســلامی در تذکری با اســتناد به مواد ۲۲ 
و ۴۴ آیین نامه داخلی مجلس شــورای اســلامی 
درخصــوص بارگذاری دســتور صحن مجلس و 
کمیســیون ها گفت: از ابتدای مجلس تاکنون علی 
رغم تذکرات متعدد توســط نمایندگان، اطلاعات 
مربــوط به طرح ها و لوایح بارگذاری نمی شــود! 
از روز گذشــته از هیات رئیســه مجلس، فناوری و 
معاونت قوانین این موضوع را پیگیری کردم که چرا 

بارگذاری اطلاعات صورت نمی گیرد.
نماینده مردم ایلام، ایــوان، چرداول، مهران و 
ملکشاهی و سیروان در مجلس یازدهم با بیان اینکه 
به دلیل عدم بارگذاری اطلاعات، نمایندگان با دست 
خالی در صحن علنی حاضر می شوند، تصریح کرد: 
بارهــا نمایندگان در این خصوص تذکر داده اند، اما 
کسی پاسخگو نیست. نمایندگان مجلس قبل از رأی 
به پیشنهادات به یکدیگر نگاه می کنند، در حالی که 
هیات رئیسه وظیفه دارد بستر لازم را برای اطلاعات 
کامل نمایندگان درخصوص طرح ها و برنامه هایی 

که قرار است در صحن بررسی شود، فراهم کنند.

وی ادامه داد: هم اکنون دست نمایندگان خالی 
بوده و علی رغم وظیفه ذاتی هیات رئیسه و اعضای 
کارگروه مربوطه، این امر محقق نمی شود. مشاوران 
در حوزه های مختلف برای چه کاری حضور دارند؟ 
باید به لحاظ فکری به نمایندگان کمک کرده تا آنها به 
درستی به مسائل مطرح شده در صحن رأی دهند. در 
گذشته اینگونه نبود و چهارشنبه هر هفته اطلاعات 
مربوطــه بارگذاری می شــد و نمایندگان مطالعه و 
اطلاعات را جمــع بندی کرده و در صحن علنی با 
اطلاعــات کامل از طرح ها و لوایح دفاع می کردند، 
لطفاً تذکر دهید این مهم از هفته آتی انجام شــده و 
اطلاع رسانی کامل برای نمایندگان صورت گرفته و 
در تبلت آنها بارگذاری شود. قالیباف رئیس مجلس 
شورای اسلامی در پاسخ به تذکر این نماینده گفت: 
اگر یک مورد جنابعالی دارید که دســتور جلسات 
چهارشــنبه هر هفته بارگذاری نشــده است، اعلام 
کنید.  به عنوان مثال هر صبح چهارشــنبه شخصاً در 
جلســه هیات رئیسه شرکت کرده و دستور هفته را 
قطعی کرده و چهارشنبه بعدازظهر هر هفته ، دستور 
هفته آینده بارگذاری می شــود. اگر یک مورد غیر 
این است، گزارش دهید، حتما پیگیری خواهم کرد.
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